

**Information to investors****Luxembourg, 15 January 2026**

Dear ,

We would like to inform you of an important decision taken by the Board of Directors of the Alken Fund with respect to the Sub-Fund Alken Small Cap Europe.

Over recent months, the Sub-Fund has experienced sustained and strong investor interest, reflecting the continued traction of the strategy. Given the liquidity profile and capacity characteristics of the European small-capitalisation equity universe, the Investment Manager considers it essential to manage the pace of inflows carefully to protect the interests of existing shareholders and to ensure that the Sub-Fund can continue to pursue its investment objective in a disciplined and consistent manner.

Accordingly, with effect from 15 January 2026, subscription applications into the Small Cap Europe Sub-Fund will be rejected by the Transfer Agent if they exceed EUR300,000 per investor per Dealing Day. This measure applies uniformly and it is intended solely to safeguard the interests of shareholders who have entrusted us with their capital over time. This measure is temporary in nature and will be kept under close and ongoing review by the Investment Manager and the Board. The threshold may be adjusted or lifted when market conditions and the capacity of the Sub-Fund allow.

Please note that this measure applies only to the Small Cap Europe Fund. Other European equity sub-funds within the Alken range, including the European Opportunities Sub-Fund, are not subject to such subscription restrictions and continue to accept subscriptions in the ordinary course. Investors seeking broader capacity within the European equity universe may therefore wish to consider these alternative strategies, depending on their investment objectives.

We believe this approach strikes the right balance between accommodating investor demand and maintaining disciplined portfolio construction in the best interests of the Sub-Fund's shareholders.

Should you have any questions, please contact your usual professional adviser or the Company's Registrar and Transfer Agent, FundPartner Solutions (Europe) SA.

We thank you for your continued trust and support.

Best regards,

Alken Team

Bonjour ,

Le conseil d'administration de la SICAV Alken Fund a pris une décision importante concernant le compartiment Alken Fund Small Cap Europe (Fonds).

Au cours des derniers mois, le Fonds a suscité un intérêt constant et notable auprès des investisseurs, soulignant la pertinence de sa stratégie. Compte tenu du profil de liquidité et des contraintes de capacité propres aux actions européennes de petites capitalisations, le gestionnaire d'investissement estime qu'il est dans l'intérêt des actionnaires actuels de réguler les souscriptions,

afin de préserver la cohérence et la rigueur nécessaires à l'atteinte des objectifs d'investissement du Fonds.

Ainsi, à partir du 15 janvier 2026, toute demande de souscription au Fonds Small Cap Europe supérieure à 300 000 EUR par investisseur et par jour de négociation sera automatiquement refusée par l'Agent de transfert. Cette règle s'applique sans exception à tous les investisseurs, dans le but de protéger les intérêts des actionnaires existants qui nous font confiance depuis de nombreuses années. Il s'agit d'une mesure temporaire, qui sera régulièrement réévaluée par le gestionnaire d'investissement et le conseil d'administration de la SICAV. Le seuil peut être ajusté ou retiré en fonction des circonstances.

Il convient de préciser que cette mesure concerne exclusivement le compartiment Alken Fund Small Cap Europe. Les autres compartiments d'actions européennes de la SICAV Alken Fund, incluant le compartiment Alken Fund European Opportunities, ne sont pas affectés par ces limitations de souscription et demeurent ouverts aux nouveaux investissements dans le cadre ordinaire de leur gestion. Les investisseurs souhaitant bénéficier d'une exposition élargie aux actions européennes ont la possibilité d'étudier ces alternatives, en fonction de leurs objectifs spécifiques.

Cette démarche cherche à répondre aux attentes des investisseurs tout en gérant rigoureusement le portefeuille et en respectant les intérêts des actionnaires du Fonds.

Pour toute question, nous vous invitons à contacter votre conseiller habituel ou l'Agent teneur de registre et agent de transfert de la Société, FundPartner Solutions (Europe) SA.

Nous vous exprimons notre gratitude pour votre confiance et votre soutien.

Cordialement,

Alken Team

Sales & Investor Relations

Isabel Ortega | Jaime Mesia | Patricia Tomas | Kevin El Sabbagh | Josef Scarfone | Adrien Frerejean
Alken Fund Team | Tel: +352 260 967 259 | E-mail: info@alken-fund.com

AFFM S.A, 3 Boulevard Royal, Luxembourg, Luxembourg L-2449

[Unsubscribe](#) [Manage preferences](#)